
 
1 

ZAPISNIK  

SA 13. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 04.04.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:00   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Rosana Prvinić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Ćiril Kalebić i Antonio Burica 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić - Općinski načelnik, 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta, 

Jadran Radman, MO Donje Selo 

Luka Prvinić, MO Rogač 

Anton Purtić, MO Srednje Selo 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

- sjednica se tonski snima 

 
 

Predsjedatelj pozdravlja prisutne i prije prelaska na dnevni red moli Načelnika da se očituje da li će 

na dnevni red predložiti točku koju je vijećnik Ante Blašković, odnosno Mjesni odbor Gornje Selo, 

tražio naknadno, a iz domene je Načelnika jer se radi o ID PPU-a.  

Načelnik smatra da nije nužno da danas to bude točka dnevnog reda jer su zadnje izmjene PPU-a već 

pokrenute, u te neće ući, a nove izmjene se mogu pokrenuti uvijek i prije dovršetka postupka izmjena 

koje su u tijeku. 

 

 AD 1.)  Usvajanje dnevnog reda 

Predsjedatelj čita predloženi dnevni red 

              

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća  

3. Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća  

4. Vijećnička pitanja 

5. Izvještaj o radu Općinskog načelnika za proteklih 6 mjeseci 

6. Suradnja Općinskog vijeća, predsjednika Općinskog vijeća i Općinskog načelnika   

7. Izmjene i dopune Poslovnika Općinskog vijeća 

8. Izbor članova upravnih tijela, nadzornih odbora i trgovačkih društava u kojem Općina Šolta 

ima  dionice ili udjele u vlasništvu 

9. Prijedlog Nacrta Kodeksa ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Šolta 

10. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta 

11. Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2022.g. 

12. Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od         

             požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2022. godini na području Općine Šolta 

13. Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom  

prostoru Općine Šolta za 2022. godinu  

14. Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2022.g. 

15. Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. godini 
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16. Program potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Šolta (2022-2024 ) 

17. Imenovanje Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 

18. Odluka o zonama zabrane prometa u vrijeme turističke sezone u mjestu Maslinica  

19. Rad dječjeg vrtića „Čarobni pianino“   

20. Zaključak o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra                                     

21. Odluka o prijedlogu kandidata za suca porotnika Općinskog suda u Splitu 

22. Izmjena plovidbenog reda brzobrodske državne linije Split-Rogač-Stomorska-Milna 

23. Zlatna Šoltanka – zahtjev za poslovni prostor 

24. Izvješće „Promet“ Split, visina troškova 

25. Izvještaj o radu Kulturno informativnog centra otoka Šolte 

25.a) Odluka o imenovanju Privremenog Ravnatelja javne ustanove KICOŠ 

26. Podrška izbjeglicama iz Ukrajine smještenima na Šolti (izvješće Načelnika o poduzetim                   

        radnjama i prijedlozi vijećnika za daljnju pomoć) 

27. Razno 

 
Poziva na glasovanje o predloženom dnevnom redu.  

Jednoglasno se usvaja dnevni red 13. sjednice. 

 

AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća 

Zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvaja se JEDNOGLASNO. 

 

Predsjedatelj moli Načelnika za odgovore na pitanja iz točke 7. zapisnika 11. sjednice. 

 

 

AD 3.) Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Općinskog vijeća 

Zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvaja se JEDNOGLASNO. 

 

AD 4.) Vijećnička pitanja 

Tihomir Glavurtić iznosi pritužbe na  

rad Komunalnog Basilija, nema javne rasvjete na 3 lokacije u Maslinici već 2 mjeseca, 

i rad komunalnog redara koji ne radi svoj posao, ne izlazi na uviđaje, nema zapisnike po prijavama za 

stabla, bankomate i tako dalje. 

Načelnik odgovara da će na temu javne rasvjete dati pisani odgovor, a što se tiče rada komunalnog 

redara, najprije bi trebao provjeriti činjenice da bi dao odgovor. Pita Pročelnicu JUO koja je zapravo 

šefica komunalnom redaru, da li ona možda može dati odgovor. Obzirom da Pročelnica nema 

komentara, osim da bi se trebalo potruditi naći novog komunalnog redara, Načelnik zaključuje da će i 

na ovo pitanje dati pisani odgovor. 

Ćiril Kalebić napominje da je Plan korištenja pomorskog dobra, a time i poziv za predaju zahtjeva za 

izdavanje koncesijskih odobrenja, objavljen već prije 2 mjeseca. Ljudi nisu dobili odobrenja i mogu 

tražiti naknadu štete. 

Načelnik odgovara da njega ne mogu kazniti jer je sve poduzeo, zakon je u postupku izmjena upravo 

zbog ovakvih slučajeva, koji postoje samo u Šolti i Općini Tučepi, ljudi moraju početi raditi, a prijete 

im kazne ako krenu raditi bez odobrenja. A isto tako ni vijećnici ne mogu biti kažnjeni što su digli 

ruku i glasali onako kako su glasali. 

Luka Burica pita što je sa natječajem za komunalnog redara. 

Načelnik pojašnjava da je natječaj objavljen 2 puta. Nema zainteresiranih. Prvi put se javila 1 osoba, i 

to osoba koja je imala kaznenu prijavu, drugi put opet se javila samo 1 osoba ali sa nepotpunom 

dokumentacijom. 
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Zvjezdana Jelinčić pita u svezi objavljena 3 javna poziva za betoniranje putova, asfaltiranje putova i 

ogradne zidiće, tko vrši nadzor i o kojim putovima se radi. 

Načelnik pojašnjava da se za svaki posao imenuje nadzor, a on se bira kad natječaj završi. Ovo su 

natječaji za cijelu godinu, sjest će se sa mjesnim odborima i dogovoriti koje su to lokacije. 

Ante Blašković pita zašto se nije zaustavila devastacija Grabove, zašto Načelnik nije izvršio prijavu. 

Načelnik izvješćuje da je bio na terenu, 2 puta, i iako „Čeh“ nije izašao na pomorsko dobro prijavu je 

izvršio, što se može i provjeriti. 

Predsjedatelj također izvješćuje da je i on poslao prijave na 3 adrese, ali kao fizička osoba. Odgovor 

nije dobio. 

Ćiril Kalebić želi komentirati odluku o stipendijama, obzirom da nije bio prisutan na prošloj sjednici, 

pa pita da li je moguće da je predlagatelj odluke i sam korisnik stipendije, a to je sukob interesa, i 

nitko nije reagirao. Zašto neki rade što hoće, a on i Zvjezdana se ne miješaju kada se npr.radi o 

koncesijama, jer bi bili u sukobu interesa. 

Nečelnik ističe da je upozorio na to. 

Predsjedatelj predlaže da se o ovoj točci raspravi pod razno. 

Ante Blašković pita zašto su izostali sastanci Načelnika sa mjesnim odborima, MO nemaju nikakvu 

informaciju o svojim planovima koje su predali za formiranje Proračuna. 

Načelnik napominje da je izvršna vlast ispred mjesne samouprave, vrata su otvorena za sve mjesne 

odbore, sve odgovore mogu dobiti kod njega, što je obećao to i radi. Neki  mjesni odbori su već bili 

kod njega, svi su tu zbog ljudi i mjesta, a ne zbog sebe.  

AD 5.)  Izvještaj o radu Općinskog načelnika za proteklih 6 mjeseci 

 Načelnik ističe da je teško nabrojiti sve aktivnosti kad se radi svaki dan, tu su stranke, obilasci 

po Županiji i ministarstvima, period od 9. mjeseca prošle godine do 3.ove godine je dug no nabraja 

najvažnije: 

-izrada Proračuna  

-realizacija projekata 

-suradnja sa Županijom i njenim službama, priprema za županijske natječaje 

-3 puta je bio u Zagrebu, u ministarstvima 

-rad sa HEPom, Županijskim i Hrvatskim cestama za dobivanje dozvola za Starački dom 

-priprema za projekt izgradnje nogostupa i rasvjete u Gornjem Selu 

-suradnja sa Domom zdravlja i Hitnom službom 

-rad sa Stožerom CZ  

-izrada PPU-a, pripreme za 9. izmjene 

-predsjednik je TZ, pripreme za sezonu te za izbor direktora TZ 

-rad sa udrugama 

-sa Komunalnim Basilija 

-pripreme za sjednice Vijeća 

-sada i rad sa Crvenim križom zbog prihvata izbjeglica iz Ukrajine 

-izvješćuje o najavljenom posjetu veleposlanstva SAD-a, 07.04.o.g. 

-rad sa dječjim vrtićem, kapacitet popunjen, iznalaženje novih rješenja za veći broj djece 

-suradnja sa KICOŠom 

-rad sa OŠ Grohote, dobra suradnja sa ravnateljicom 

-posjet predsjednika RH  

-organizacija Adventa 

-suradnja sa Policijom 

-nastavak projekt na Boroviku 

-Stomorska, obilaznica 
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-Stomorska, luka 

-Nečujam, Dioklecijanov ribnjak-dobili sredstva na natječaju 

-nabavka vozila za Komunalno 

-dozvola za POSove stanove uskoro gotova 

 

AD 6.)  Suradnja Općinskog vijeća, predsjednika Općinskog vijeća i Općinskog načelnika   

Predsjedatelj napominje da je ovu točku stavio kako bi i vijećnici dali svoj izvještaj. Ujedno 

zahvaljuje na pristojnosti tijekom sjednica. Daje svoj osvrt, te znatno manju ocjenu daje suradnji 

Predsjednika vijeća i Načelnika, nego suradnji sa vijećnicima. 

Misli da bi Predsjednik vijeća morao znati kada dolaze neke županijske ili državne delegacije, kao što 

je to bio slučaj da je prije 15tak dana bila važna delegacija iz Županije. Načelnik nije ništa prekršio, ali 

obzirom da se Načelnik poziva na dobru suradnju onda bi ona trebala biti bolja, jer nije uredu da 

Predsjednik vijeća za to ne zna. Nada se da će u budućnosti suradnja biti bolja.  

Ćiril Kalebić ističe kako su vijećnici tu da pomognu ljudima i ubrzaju stvari, a ne da ih koče, te da bi 

trebalo da se vijećnici drže dogovorenih riječi. 

Zvjezdana Jelinčić nema problema, za sve što joj treba nazove ili posjeti Načelnika ili JUO, sa 

vijećnicima također ima dobru suradnju.  

Tihomir Glavurtić ima dojam da vijećnici ne surađuju dobro između sebe, ne zalažu se dovoljno, ima 

dosta privatnih interesa, a treba gledati boljitak Šolte i za to se zalagati. 

Luka Burica smatra da na sjednicama postoji civilizirana komunikacija, i na tome zahvaljuje, no 

onima koji su tu dugo to izgleda možda sve normalno, ali njima koji su tu prvi put, i koji tek uče, ovo 

je sve puno šporkije nego su očekivali.  Trude se, ali im svatko soli pamet kako radit i svi misle da su 

najpametniji i nije im lako, još uvijek hvataju konce, osobnih interesa nemaju, smatra da trebaju svi 

biti konkretniji i shvatiti da jedni drugima nisu neprijatelji.  

Ante Blašković smatra da je loša stvar koja se širi Šoltom ta da se govori kako ovaj sastav, koji ima 

većinu u Vijeću ne radi kako treba, kako je protiv napretka. Suradnja sa Načelnikom nije dobra, on 

mora sa vijećnicima komunicirati kao sa izaslanicima naroda. Ima tu i privatnih interesa. Načelnik 

mora shvatit da ih ne može uklonit ove 4 godine na koje su izabrani, oni moraju znati što se događa, i 

apsurdno je da predsjednik vijeća neke stvari ne zna i ne sudjeluje.  

Ćiril Kalebić ističe da ga zbunjuju izjave, jer Luka Burica kaže da nemaju većinu u Vijeću, a Ante 

Blašković da imaju. A uz to na kraju 1. godine mandata još uvijek se uče, do kada treba čekati da se 

nauče, mogu li dati neki rok koji treba čekati.  

Luka Burica pojašnjava da je Ante Blašković izašao iz njihovog kluba vijećnika te da većinu nemaju 

još od 12.mjeseca prošle godine. Pita Ćirila Kalebića zbog čega smatra da je on manje produktivan 

kao vijećnik jer se još uči, od njega.  

Ćiril Kalebić odgovara da ne kaže da je produktivniji ali se ne izvlači na učenje, zaključuje da mora 

postojati većina jer netko treba preuzeti odgovornost. Netko mora biti oporba, a netko vlast koje 

izgleda nema. Tako se ne može. 

Ante Blašković izvješćuje da one sa kojima je izašao na izbore i dalje podupire bez obzira što je 

izašao iz Kluba, predizborne kampanje se i dalje drži  ali je slobodan i podržat će svaki dobar 

prijedlog, bilo čiji. 

Predsjedatelj naglašava da je bitno da onih 5 glasova, a cilj je po mogućnosti i 8 i 9, donesu dobre i 

kvalitetne odluke. Kad bi u zapisniku stajalo imenom tko je kako glasao vidjeli bi da odluke nisu 
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izglasali uvijek isti vijećnici. I to je ono što je dobro, da nije „ko na botun“ da ih je uvijek npr. 5 istih 

za ili protiv.  

 

Načelnik naglašava da želi dobru suradnju, na sjednici se ugodno osjeća ma šta vijećnici mislili. 

Nekad je suradnja izostala, a nekad ne. Nema osjećaj loše suradnje sa Predsjednikom vijeća, 

razgovaraju i dogovaraju se, možda bi trebalo više i bolje. Ali ako već treba o tome govoriti onda je 

nesuradnje bilo i u obrnutom smjeru. Bilo tko iz vijeća je mogao doći u Načelnika i dobiti bilo kakve 

informacije. Gospoda Glavurtić i Blašković ne dolaze kod njega nego informacije kupe naokolo, a ne u 

Općini. Odlazi se po Županiji, Lučkoj upravi, i drugdje po informacije, njega se ne pita. Ali kruna 

svega je što je neki Nikola Fabjanić tražio podatke u ime nezavisne liste vijećnika Luke Burice od 

Tehniksa, firme iz Preloga, tražio je dokumentaciju o deponiju, eto kako se surađuje mimo Načelnika. 

Iz Tehniksa su mu proslijedili korespodenciju i pitali ga koji su ti ovo. Nije način ići okolo i blamirati 

Općinu Šolta, gdje god dođe kažu mu bili su ti… Naglašava da ga ne mogu tek tako oblatiti, bilo gdje 

u Hrvatskoj, jer ga ljudi poznaju, ne samo iz Općine nego sa posla kojeg je prije obavljao. Traži da 

obavezno uđe u zapisnik da je izvadio uvjerenje da nikada nije bio kažnjavan tj. da se protiv njega ne 

vodi nikakav postupak, a okolo se svašta priča. 

Predsjedatelj zaključuje da po svim točkama dnevnog reda, postoji  Služba koja sve što Predsjednik 

predloži u roku iz Poslovnika dostavlja Načelniku. I misli da je sve uredu, a ako je slučajno bilo 

propusta, za što on ne zna i nije namjerno, moli da ga izvijesti da bi znao i ispravio ako se to dogodilo 

ili događa. Vijećnici u obavljanju svog posla imaju pravo pitat i istraživat, pa je po njemu to krivo 

shvaćeno, a on osobno nije bio samo na tih par mjesta koje je Načelnik naveo, nego je kontaktirao 

mnogo ljudi, smatra da da bi neke stvari vijećnici shvatili ili naučili moraju imati širu sliku i više 

mišljenja. Problem treba sagledati sa više strana, a ne samo sa jedne, tu ne vidi problem. 

 

AD 7. ) Izmjene i dopune Poslovnika Općinskog vijeća 

 Predsjedatelj predlaže da se odmah pređe na glasanje budući su o ovim izmjenama 

raspravljali na prošloj sjednici, ali po svakom članku Prijedloga Izmjena i dopuna Poslovnika glasat će 

se zasebno.  

 Predsjedatelj poziva na glasanje. 

 Članak 1. usvaja se sa 8 glasova ZA i 1 suzdržan 

 Članak 2. usvaja se sa 8 glasova ZA i 1 suzdržan 

 Članak 3. usvaja se sa 8 glasova ZA i 1 suzdržan 

 Članak 4. usvaja se JEDNOGLASNO 

 Članak 5. usvaja se JEDNOGLASNO 

 Članak 6. usvaja se sa 6 glasova ZA i 3 suzdržana 

 Članak 7. usvaja se JEDNOGLASNO 

 Članak 8.  stavak 4. usvaja se JEDNOGLASNO 

                              stavak 5. usvaja se JEDNOGLASNO 

O prijedlogu u članku 9. kratka rasprava. 

Tihomir Glavurtić predlaže „najkasnije u roku 7dana“. 

Predsjedatelj predlaže „10 dana“. 

Ipak glasovanjem potvrđeno „15 dana“ kako je i predloženo u Prijedlogu ID Poslovnika te se 

 Članak 9. usvaja JEDNOGLASNO 

 

 Članak 10. usvaja se JEDNOGLASNO 

 Članak 11. usvaja se JEDNOGLASNO 
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 Članak 12. usvaja se JEDNOGLASNO 

 Članak 13. usvaja se JEDNOGLASNO 

Rasprava o prijedlogu, članak 14.. 

Predsjedatelj iznosi mišljenje da je ovo protivno cijelom Poslovniku, pa i Statuta. Svi građani imaju 

bezbroj mogućnosti za sudjelovanje u donošenju odluka ali na sjednicama županijskih, gradskih 

skupština, sabora itd. nitko od gostiju ne govori. Mogu se obratiti pismenim putem ili putem mjesnih 

odbora, a i mogu kontaktirati načelnika. 

Tihomir Glavurtić smatra da je bolje „usmeno“, osoba će usmeno ukratko nešto opisat, a pismeno u 

10 stranica neće ništa razumit ili ih neće ni pročitat. To je bila dobra praksa i nije bilo nikad više od 1-

2 čovjeka na sjednici. 

Zvjezdana Jelinčić čita mišljenje Komisije za Statut i Poslovnik:  

„članak 115. stavak 7. koja je izmjena predložena o strane vijećnika Ante Blaškovića nije u skladu s 

intencijom Poslovnika, nekima od članaka Poslovnika te samim Zakonom koji regulira ovu materiju te 

bi se na takav način predsjedniku Općinskog vijeća oduzelo pravo da rukovodi sjednicom Općinskog 

vijeća“,   pa daje svoj prijedlog izmjene članka;  “Zainteresirani građani, predstavnici udruga 

građana, predstavnici medija i predstavnici pravnih osoba, tj. svi koji su dobili dopuštenje 

predsjednika Općinskog vijeća da prisustvuju sjednici Općinskog vijeća, mogu govoriti, kad im i ako 

im dopusti predsjednik Općinskog vijeća, ne duže od 5 min.                                                                                                        

Ante Blašković pojašnjava da se pisanim putem nikad ne može dobro objasniti, u ovoj maloj sredini 

treba dati mogućnost ljudima da dođu na Vijeće i iznesu svoj problem, ne treba gledati ni Županiju ni 

Sabor, apsurdno je o tome raspravljati, do ovog Vijeća gosti su uvijek mogli govoriti, a sada rasprava 

o tome, o banalnoj stvari, a govorimo o boljitku Šolte. Ljudima treba dati da u 5 minuta sažeto iznesu 

ono što ih boli.  

Predsjedatelj zaključuje da je važna i pisana i izgovorena riječ, ali nikada usmeno nije koncizno i 

precizno kao pisano.  

Poziva na glasovanje o prijedlogu izmjena Ante Blaškovića, u  članku 14. Prijedloga. 

Sa 3 glasa ZA, 5 SUZDRŽANIH i 1 glasom PROTIV prijedlog nije usvojen. 

 

AD 8.)  Izbor članova upravnih tijela, nadzornih odbora i trgovačkih društava u kojem Općina Šolta 

ima  dionice ili udjele u vlasništvu 

Predsjedatelj izvješćuje o sastanku Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost.  Također o 

mišljenju Ministarstva pravosuđa i uprave, a vezano uz članak 28.Statuta i njegovu zakonitost. 

Naglašava da je Načelnik propustio obavijestiti Vijeće i objaviti u Službenom glasniku izbor 

Nadzornog odbora poduzeća Komunalno Basilija, temeljem članka 44. st.2. Poslovnika. 

Načelnik traži da mu se pokaže gdje to u Zakonu piše da trgovačko društvo objavljuje svoje odluke u 

službenog glasilu općine.  

Pročelnica pojašnjava da je odluka prošla Nadzor akata i nije bilo primjedbi. 

Predsjedatelj izvješćuje da se članak 44. Poslovnika ne spominje je se o tome nije raspravljalo. Pita 

Načelnika da li hoće da ponovno sazove Komisiju i raspravi o ovom članku. 

Načelnik pristaje. 

 

Predsjedatelj Zaključuje:  

ova točka se odlaže, o njoj će se glasovati kada se ispune uvjeti odnosno kada se pribavi 

mišljenje Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost. 
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Predsjedatelj u 10:06 sati daje pauzu od 10 minuta.  

U 10:18 sati sjednica se nastavlja. 

 

AD 9.) Prijedlog Nacrta Kodeksa ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Šolta 

Pročelnica pojašnjava obveze vijećnika po ovom Kodeksu, te napominje da će biti potrebno izabrati 

još 2 radna tijela, ali tek nakon stupanja na snagu ovog Kodeksa. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Šolta 

AD 10.)  Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta 

Pročelnica pojašnjava da se Odluka usklađuje sa novim Zakonom i ima dosta izmjena te se radi 

lakšeg praćenja donosi nova Odluka, a ne izmjene i dopune. 

Predsjedatelj poziva vijećnike predlagatelje da obrazlože prijedlog izmjena. 

 

Tihomir Glavurtić smatra da nema idealnog sistema podjele Božićnice ali misli da je ovo daleko 

pravednije. 

Ante Blašković iznosi zaključak Socijalnog vijeća da je iznos pomoći za teško bolesne premali, pa je 

predložen iznos od 9.000 kn godišnje, za takve slučajeve. 

Luka Burica govori o Božićnicama, o načinu predložene podjele po kojoj bi izdaci za njih bili 

trostruko veći nego prije, pa ne razumije što se time dobilo. 

Načelnik pojašnjava da je bio prijedlog ukinuti Božićnice i dati više sredstava mladima, što je i 

prihvatio. Ostala je samo socijalna kategorija i to je podržao. Dosadašnja Božićnica je bila samo 

poklon umjesto bakalara, a ne pomoć. Božićnicu nije podiglo 500tinjak umirovljenika. Pomoć 

bolesnima može biti i puno bolja bolja i viša, ali se treba dogovoriti, pa poziva predsjednika 

Socijalnog vijeća da dođe do njega na razgovor. A napominje, ako bi se uvele kategorije za Božićnice, 

treba voditi računa o tome da ima veliki broj umirovljenika sa jako malom mirovinom, a koji su 

ujedno iznajmljivači i od toga imaju velike prihode, pa bi o tome trebalo voditi računa.  

 

Ante Blašković ističe da bi trebalo radi pravedne podjele da Jedinstveni upravni odjel nekako zatraži 

imovinske kartice umirovljenika, trebalo bi imati nekakvu evidenciju, i da li ljudi žive sami ili u 

zajednici i sl. Šta se tiče Socijalnog vijeća trudi se da se procijeni kome zaista treba pomoć, ne dijeli se 

svakome ni bilo kako. Kada se ova Odluka donese, on i zamjenica u ime Socijalnog vijeća će doći do 

Načelnika na dogovor. 

 

Ćiril Kalebić kaže da Općina ne može imati podatke koje ima Porezna uprava, o prihodima ljudi, to je 

tajna. 

Pročelnica nadopunjuje da takve osobne podatke Općina ne može dobiti od Porezne uprave, to su 

zaštićeni podaci, sve što je mogla dobila je od Zavoda za mirovinsko osiguranje, a to je ukupan broj 

umirovljenika, koliko ih je s mirovinom do određenog iznosa, i ništa drugo, iznos mirovine također je 

zaštićeni podatak. 

Ćiril Kalebić nastavlja da mnogi ljudi ne zaslužuju nikakve pomoći zbog velikih primanja sastrane. A 

potrebno je sredstva usmjeriti na studente da svi dobiju neku naknadu, sadašnji sistem nije dobar, 

potrudit će se da se napravi pravedniji Pravilnik o stipendiranju. 

 

Načelnik smatra da mladim ljudima koji traže socijalnu pomoć treba ponuditi radno mjesto, kroz 
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Komunalno poduzeće ili nešto drugo, da zarade taj novac.  

 

Predsjedatelj pita predlagatelje u svezi članka 18, koji po njemu nije provediv, na koji način su ovo 

zamislili, jer će svi ubuduće morati uputiti zahtjev za isplatu i dostaviti traženu dokumentaciju da bi 

dobili Božićnicu, misli da bi trebali promisliti kako da taj članak glasi, a da to ljudima tehnički bude 

jednostavnije. Članak 10. mu je malo diskriminatorski. Članak 24., tu nedostaje imovinsko stanje. 

Načelnik također želi prisutne obavijestiti da su mu se obratili roditelji djece sa posebnim potrebama, i 

to u suradnji sa Centrom za socijalnu skrb, zamolili su za pomoć, pa kada sa njima dovrši razgovore da 

se vidi kako im se sve može pomoći, na slijedećoj sjednici bi izvijestio o tome. To bi trebalo svakako 

ubaciti u odluku, i predvidjeti sredstva. 

Predsjedatelj pita da li će vijećnici povući svoj prijedlog i doraditi ga ili će se o predloženom glasati.  

Ćiril Kalebić predlaže da obzirom da i on ima prijedlog za studente i stipendije, da se sve još jednom 

razmotri pa dade novi prijedlog. 

 

Ante Blašković se slaže da se prijedlozi povuku i nađe neki novi modus, ali da se svi vijećnici 

uključe. 

Predsjedatelj donosi  

Zaključak  

Predlagatelji Odluke o socijalnoj skrbi Općine Šolta povlače svoje prijedloge. 

AD 11.) Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2022.g. 

Predsjedatelj predlaže da se o planovima protupožarne zaštite, točke 11, 12, 13 i 14, raspravlja 

zajedno, a glasat će se odvojeno. 

Načelnik je uvodno informirao o planovima koji se donose, oni su napravljeni u skladu sa potrebama i 

mogućnostima Šolte, a predstavljaju stupanj više za sigurnost otoka.  

Tihomir Glavurtić komentira kako se spominju mjesni odbori, a Maslinica npr. nema prostor za 

okupljanje, te se također spominju samo 2 firme, a treba se dodati i druge koje imaju mehanizaciju ako 

zatreba, kad se dogodi nema se kad to rješavat. 

Ante Blašković naglašava da to moraju biti firme koje su sa otoka, koje su tu 24 sata, a ne one čiji 

radnici kada završi radno vrijeme odlaze u 17:30 sa otoka. Sirena, misli da to nije pravi način, zvono 

na crkvi je bio običaj koji bolje funkcionira. Mjesni odbori moraju imati nužnu opremu, i kad izbije 

požar potrebno je kontaktirati MO radi prave informacije o požaru i lokaciji. Javne vode su zapuštene, 

u njih od kada je nove Općine nitko nije ništa uložio, a one su itekako bitne za protupožarnu zaštitu a i 

u slučaju zagađenja vodovoda. Na rubnim dijelovima svakog naselja trebali bi biti hidranti. Na papiru 

je jedno, sve bajno, a u stvarnosti drugačije. 

Načelnik pojašnjava da na požar ne može izaći nitko osim vatrogasnih postrojbi, samo obučeni i sa 

propisanom opremom, ali svakako za logistiku trebaju ljudi i mjesni odbori. 

Antonio Burica nadopunjuje da sudionici u gašenju požara moraju imati vatrogasni ispit i liječnički 

pregled. A ako mjesni odbori i imaju nekakav aparat ne smiju ga koristiti. 

Predsjedatelj pita ima li možda konkretnih prijedloga za eventualne izmjene u planovima. 

Kako nema prijedloga poziva na glasovanje. 

 

Sa 6 glasova ZA, 1 PROTIV i 2 SUZDRŽANA donosi se 

Plan aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u Općini Šolta za 2022.g 
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AD 12.) Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od      

             požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2022. godini na području Općine Šolta 

 

Sa 7 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donosi se 

Plan operativne provedbe Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od              

požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2022. godini na području Općine Šolta 

 

AD 13.) Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara na otvorenom  

prostoru Općine Šolta za 2022. godinu  

 

Sa 7 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donosi se 

Preventivno-operativni plan zaštite od šumskih i drugih požara  

na otvorenom prostoru Općine Šolta za 2022. Godinu 

 

AD 14.) Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2022.g. 

Sa 6 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA donosi se 

Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Općine Šolta za 2022.g. 

AD 15.) Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. Godini 

Sa 7 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donosi se 

Godišnje izvješće o primjeni agrotehničkih mjera u 2022. Godini 

 

Ad 16.) Program potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Šolta (2022-2024 ) 

Tomislav Sinovčić naglašava da su sredstva premala, da treba pronaći načina za povećanje, iz drugih 

sredstava. 

Tihomir Glavurtić ističe da treba dati onim OPGovima koji od toga žive, ne svima. 

Ante Blašković smatra da se ljudi ne mogu baviti poljoprivredom kad je voda toliko skupa, pita 

postoji li mogućnost da se uvede neka druga cijena vode za poljoprivrednike. Također podržava da se 

sredstva daju samo OPGeovima koji se ozbiljno bave poljoprivredom jer su sredstva ionako mala. 

Načelnik smatra da 10.000 kn nije zanemariva svota. U Gornjem Selu ima pumo OPG-a jer su sređene 

zemljišne knjige. Preko LAG-a se nadalje može dobiti 15000 eura. 

Predsjedatelj pita ima li konkretnih prijedloga za eventualne izmjene Programa. 

Tihomir Glavurtić predlaže da se unese već rečeno, da se daje samo OPGovima koji od toga žive. 

Predsjedatelj obrazlaže da nema amandmana koji bi stavio na glasovanje, procedura nije zadovoljena, 

stoga na glasovanje stavlja predloženi Program. 

Sa 7 glasova ZA, 1 PROTIV i 1 SUZDRŽAN donosi se 

Program potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Šolta (2022-2024 ) 

 

AD 17.)  Imenovanje Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o prijedlogu Načelnika za sastav Vijeća za davanje koncesijskih 

odobrenja, i to po svakom predloženom članu zasebno. 
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Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN imenuje se 

Marin Novaković, za člana, kao predstavnik Općine Šolta; 

 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN imenuje se 

Ružica Bavčević, za člana, kao predstavnik Općine Šolta; 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN imenuje se 

Željko Mišić, za člana, kao predstavnik Općine Šolta; 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN imenuje se 

Ivan Šarić, za člana, predstavnik Upravnog odjela za turizam i pomorstvo Splitsko-dalmatinske 

županije; 

Sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN imenuje se 

Maja Dvornik, za člana, predstavnica Lučke kapetanije Split.  

Provedenim glasovanjem donosi se  

ODLUKA 

o imenovanju  članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 
 

Predsjedatelj u 12:09 sati daje pauzu od 10 minuta. 

Sjednica se nastavlja u 12:22 sati. 

 

AD 18.) Odluka o zonama zabrane prometa u vrijeme turističke sezone u mjestu Maslinica  

Tihomir Glavurtić naglašava da se za izdavanje dozvola za parkiranje u Maslinici mora konzultirati 

mjesni odbor, te ograničiti parkiranje samo na minimum, uglavnom za invalide. 

Načelnik se slaže, neće donositi odluke prije nego se dogovori sa mjesnim odborom. Ali parking se 

mora riješiti na drugi način. U Stomorskoj je najgore. Dat će rješenje za parkinge u dogovoru sa 

mjesnim odborima na jednoj od slijedećih sjednica. 

Predsjedatelj predlaže da se prijedlog modificira, ukoliko se Načelnik kao predlagatelj slaže, na način 

da stoji „u razdoblju od najranije 01. lipnja  do najkasnije 01. listopada“ te „uz prethodne konzultacije 

sa Mjesnim odborom Maslinica“. 

Načelnik prihvaća promjene prijedloga. 

Predsjedatelj poziva vijećnike na glasanje o modificiranom prijedlogu Odluke. 

 

JEDNOGLASNO se donosi  

Odluka o zonama zabrane prometa u vrijeme turističke sezone u mjestu Maslinica 

 

Zvjezdana Jelinčić moli da se do druge sjednice pripremi odluka, na temelju ove, i za Stomorsku. 

 

AD 19.) Rad dječjeg vrtića „Čarobni pianino“   

Načelnik izvješćuje da je odvjetnički ured koji zastupa Čarobni pianino uputio požurnicu za odgovor 

na prihvaćanje (ili ne) uvjeta koje je postavio DV Čarobni pianino ili se ugovor raskida. Smatra da za 

sada treba prihvatiti uvjete, ali da se razmotri osnivanje vlastite ustanove, te je potrebno napraviti 

troškovnik, kolika su to sredstva i sa kime sve treba sklopiti ugovore, a da bi sve predvidjeli u 

Proračunu za slijedeću godinu. 



 
11 

Zvjezdana Jelinčić smatra da imamo sve, dokumentaciju priprema ravnatelj ustanove kojeg također 

imamo, može se krenuti u pripremu vlastite ustanove DV. 

Ante Blašković smatra da to nije tako jednostavno, informirao se, ali ga zanima može li šoltanski vrtić 

biti pod nekim boljim od Čarobnog pianina. 

Predsjedatelj zaključuje da će Načelnik pokušati ostvariti bolju suradnju sa Čarobnim pianinom ili sa 

nekom drugom krovnom ustanovom, a ako ništa ne ide da imamo pripremljenu vlastitu ustanovu. 

A sada poziva vijećnike na glasanje o prihvaćanju zahtjeva DV Čarobni pianino  

JEDNOGLASNO se donosi  

ZAKLJUČAK o prihvaćanju zahtjeva DV Čarobni pianino  

za povećanje sufinanciranja radi održavanja predškolskog standarda i funkcioniranja vrtića, odnosno 

obveze Općine Šolta za financiranje plaće jednog stručnog djelatnika Dječjeg vrtića Čarobni pianino. 

 

AD 20.) Zaključak o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra     

Načelnik, kao izvršna vlast, izvješćuje da Općina nije zainteresirana za kupnju predmetne nekretnine. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženom zaključku. 

JEDNOGLASNO se donosi    

ZAKLJUČAK 

o  odricanju prava prvokupa kulturnog dobra 

AD 21.)  Odluka o prijedlogu kandidata za suca porotnika Općinskog suda u Splitu 

Pročelnica pojašnjava da se na natječaj javila samo jedna kandidatkinja, Tea Garbin. 

Predsjedatelj poziva na glasanje o prijedlogu kandidata. 

JEDNOGLASNO se donosi                                                                     

ODLUKU 

Općinsko vijeće Općine Šolta predlaže sljedeću osobu za imenovanje sudaca porotnika Općinskog 

suda u Splitu: Tea Garbin, dipl.iur. 

 

AD 22.) Izmjena plovidbenog reda brzobrodske državne linije Split-Rogač-Stomorska-Milna 

 

Načelnik pojašnjava zahtjev Općine Sutivan, radi se o promjenama samo o dvije subote u 6.mjesecu i 

dvije subote u 9.mjesec, na način da se na brzobrodskoj liniji br. 9601 Milna-Stomorska-Rogač-Split i 

obratno, polazak broda iz Splita pomakne sa 14:30 sati na 18:30 sati.  

Predsjedatelj poziva na glasanje. 

JEDNOGLASNO se donosi  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju zahtjeva Općine Sutivan za izmjenom plovidbenog reda linije br. 9601 

 

AD 23.) Zlatna Šoltanka – zahtjev za poslovni prostor 

Provedena je kraća rasprava u kojoj se Zlatnoj Šoltanki upućuju sve pohvale. 

Ali postoje i nedoumice pa Luka Burica pita kako neprofitna udruga može prodavati proizvode, a 

Predsjedatelj smatra da trajna prodaja bilo čega u prostoru Bratske kuće nije primjerena. 
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Provedenim glasovanjem sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM 

donosi se  

ZAKLJUČAK 

 o davanju suglasnosti o dodjeli prostora na korištenje bez naknade 

Daje se suglasnost da se dio objekta B u prizemlju (gustirna) koji je sastavni dio objekta poznatog pod 

nazivom Bratska kuća u Grohotama označen kao čest. zgr. 56 K.O. Grohote, upisan u zemljišnoj knjizi 

Općinskog suda u Splitu, broj uloška 1092, dodijeli na korištenje bez naknade Udruzi ZLATNA 

ŠOLTANKA, TRG VRTLINE 2, Srednje Selo,  

OIB:87094560820, MB 02842009 na period od tri godine, počevši od 01. svibnja 2022. godine.    

 

AD 24.) Izvješće „Promet“ Split, visina troškova 

 Načelnik informira o stanju u  firmi „Promet“ Split. Izvješćuje o ogromnoj razlici koja je 

došla za plaćanje mimo iznosa iz ugovora. Morat će se smanjiti broj linija, mali je broj putnika, i 

nastaje problem što će zbog toga 2 šofera ostati bez posla. Prema Županu išao zahtjev nekoliko općina 

za sufinanciranje prometa u malim općinama. Sa time je upoznati i Premijer. 

 Ćiril Kalebić rezimira da je najgore zlo što će se dogoditi ako se ukinu 2 linije to što će 2 

šofera ostati bez posla. A ako postavimo to na način da on sam potražuje 2 šofera u svojoj firmi, a 

njegov brat još 4, onda nema ni za njih problema i zapravo na Šolti nema nezaposlenih. To su veliki 

novci i bolje da uštedimo i usmjerimo izradu zemljišnih knjiga ili sl. 

  

AD 25.) Izvještaj o radu Kulturno informativnog centra otoka Šolte 

AD 25.a)           Odluka o imenovanju Privremenog Ravnatelja javne ustanove KICOŠ 

 

Načelnik izvješćuje kako je potrebno produžiti ugovor o radu za ravnateljicu KIC-a, za sada, a dalje 

razmisliti što za ubuduće. 

Tihomir Glavurtić konstatira da je već odavno dogovoreno da se KIC ukida, prošlo je 6 mjeseci. 

Predsjedatelj ne razumije kako to nije odrađeno obzirom da je sve to dogovoreno i bilo je dovoljno 

vremena. 

Načelnik izvještava da je obavio što je trebao, razgovor sa Knjižnicom i ravnateljicom zbog 

eventualnog prelaska u odjel u Knjižnici. Zatim i sa Gradom Splitom. A ovo sve ostalo donosi 

Općinsko vijeće, to nije njegova ingerencija. Općinsko vijeće nije donijelo Odluku, samo se o tome 

raspravljalo. 

 

Nakon kraće rasprave Predsjedatelj se osvrće na predloženu Odluku, te traži da se u njoj nadopuni 

rok na koji se imenuje privremeni ravnatelj. Ali smatra da je napravljen propust i da dogovor nije 

ispoštovan i zato ovo nije riješeno. 

Ćiril Kalebić pita što je zapravo sa KICOŠem. 

Predsjedatelj također pita da li se uopće ukida, jer to je bio prijedlog Načelnika koji je Vijeće 

prihvatilo, ali se ništa nije dogodilo. 

Načelnik predlaže produženje ugovora na neko određeno vrijeme, a u međuvremenu on i Predsjednik 

vijeća obavit će razgovore i vidjeti što dalje. 
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Predsjedatelj predlaže da se stavi rok od 6 mjeseci od dana isteka ugovora, odnosno konkretno do 

20.09.2022.g., a o ukidanju ili ne donijet će se odluka na jednoj od slijedećih sjednica. 

Provedenim glasovanjem JEDNOGLASNO se donosi  

Odluka 

o imenovanju privremenog ravnatelja javne ustanove KICOŠ 

Općina Šolta, kao jedini osnivač javne ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte (KICOŠ), 

Grohote, Pod kuća 8, imenuje MARINU GARBIN, Gornje Selo, Put Križica 8, OIB: 56386760016 

kao privremenu ravnateljicu navedene Ustanove, na rok od 6 mjeseci od dana isteka ugovora, odnosno 

do 20.09.2022.godine.  

Nadalje, JEDNOGLASNO se donosi  

ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvješća o radu KICOŠ-a za 2021.g. 

 

 

AD 26.) Podrška izbjeglicama iz Ukrajine smještenima na Šolti (izvješće Načelnika  

o poduzetim radnjama i prijedlozi vijećnika za daljnju pomoć) 

Načelnik izvješćuje o suradnji sa Crvenim križem, o lokacijama smještaja izbjeglica, o suradnji sa 

školom, 2 djece je u osnovnoj školi, za dječji vrtić nemaju potrebe jer su tu mame, Basilija će ponuditi 

poslove čišćenja mjesta, dobili su donacije Tommija, Kraša i dr., organizirana im je zdravstvena 

zaštita itd.. U posjet im dolazi predstavnik ambasade SAD-a, a organizirana im je i predstava 

Gradskog kazališta mladih iz Splita.  

U raspravi o eventualnim osobnim novčanim donacijama za pomoć izbjeglicama, kome ih uputiti ili 

uplatiti,  zaključeno je da se može dati vijećniku Tihomiru Glavurtiću, on će sakupiti i dati gdje treba.  

AD 27.) Razno 

Predsjedatelj izvješćuje o zahtjevu udruge Rusmarin, koji je želio iznijeti još na prošloj sjednici, ali 

nije bilo Načelnika na točci razno, a zapravo je zamolba Komunalnom, da se preuzme briga o 

nasadima jer su članice Udruge već u godinama i više ne mogu obavljati ono što su do sada radile. 

Zvjezdana Jelinčić izvješćuje da je Komunalno Basilija već odradilo sve što je trebalo, a članice 

udruge su posadile cvijeće. 

Predsjedatelj predlaže nastaviti temu stipendija. 

Rosana Prvinić u svezi stipendija pojašnjava da sve što je radila i predlagala, radila je za druge 

studente, nije razmišljala o eventualnom sukobu interesa, ona će se odreći svoje stipendije. 

Predsjedatelj smatra da nije u sukobu interesa i da se ne treba odricati stipendije samo zato što je kao 

vijećnik učestvovala u prijedlozima za bolje uvjete za studente, također smatra da i drugi prisutni tako 

misle. 

Ante Blašković - Sanacija odlagališta građevnog otpada Vrvotine i Donje Selo, objavljeno je da je za 

tu sanaciju na natječaju dobiveno 600 tisuća kuna, vijećnici nemaju informaciju kako će to biti 

sanirano, boji se da će to biti opet bačeni novac. Pita Načelnika za elaborat sanacije, kako je moguće 

vidjeti ga. 

Načelnik odgovara da projekt može vidjeti svatko, u njegovom uredu, ali nije dužan o svakoj javnoj 

nabavi izvješćivati vijeće, on je ipak izvršna vlast, procedura se zna, proračun je donesen i sve je 



 
14 

javno. 

Ante Blašković smatra da je to veliki novac i uz to je javni, i normalno je da ga interesira kako će biti 

utrošen. Interesira ga zašto taj elaborat ne može biti dostavljen vijećnicima da budu upoznati nego se 

mora dolaziti kod Načelnika. 

Načelnik ističe da je pravo vijećnika da dođu i vide projekt ili neki drugi dokument, ali nemaju pravo 

dobiti i onda distribuirati dokumente okolo. 

Predsjedatelj prekida raspravu i upućuje Antu Blaškovića da problem stavi na papir, u kratkim 

crtama i dostavi mu, a on će se dalje potruditi doći do odgovora.  

Ante Blašković nadalje daje prijedlog da se ispred starog Studenca u Grohotama postavi čekaonica, 

kao što je na suprotnoj strani, kako ljudi zimi ne bi kisnuli, a ljeti je žega, dok čekaju autobus. 

Tihomir Glavurtić iznosi svoje mišljenje da bi bilo dobro zatvoriti odlagalište u Donjem Selu, 

ostaviti samo deponij građevinskog otpada u Gornjem Selu, ili obrnuto, ali da postoji samo jedno 

odlagalište. Potom daje izvješće sa sastanka Vijeća za koncesije u Županiji, poduzeće Vodovod i 

kanalizacija Split dobilo je koncesiju za postavljanje druge vodovodne cijevi između Brača i Šolte, 

promjera 200 mm. 

Nadalje pita da li je točno da je izabran lučki kapetan za Rogač iz Kaštela? 

Načelnik odgovara da ima informacije da su se prijavile 3 osobe, 2 sa Šolte ali sa njihovim papirima 

nije bilo sve uredu, i treća osoba iz Kaštela koja je udovoljila svim uvjetima. Bitno je za mnogo toga 

da osoba živi na Šolti, ali eto Šolta ne odlučuje. 

Zvjezdana Jelinčić pita da li se miču svi kontejneri za razdvajanje sa javnih površina. Na prostore na 

kojima su do sada bili kontejneri smeće se ipak odlaže, ili se baca usput, tako da bi bilo bolje da su 

kontejneri ostali.  

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 14:44 sati. 

 

ZAPISNIČAR       PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur.  
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